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                  Husie 

 

 

 

 

 

 

Protokoll nr 7 2022 

Fört vid Medlemsmöte i Motettens Folkets Hus 2022-11-25 
 

 

 

 

Närvarande: 81 medlemmar deltog i mötet. 

§ 1 Mötets öppnande: Ordförande Bengt Sjöholm informerade om nödutgångarna, 

hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

Därefter följde allsång till musik av Gun Bäckman. 

 

§ 2 Dagordning: Mötet godkände föreliggande dagordning. 

 

§ 3 Mötesprotokoll: Ordföranden informerade om att föregående mötesprotokoll 

finns på vår hemsida under rubriken ”Om oss”. Protokollet 

fastställdes av mötet. 

 

§ 4 Nya medlemmar: 4 nya medlemmar anmälda: 

Åsa Bjärnung, Robert Horvath, Johnny Persson och Lena 

Hansson. Ingen av medlemmarna var närvarande men 

hälsades välkomna till vår förening. 

Totalt antal medlemmar är för närvarande 641 personer. 

Medlemmar som lämnat oss är 5 personer varav 2 avlidna och 

1 som begärt utträde och 2 har bytt förening. 

 

§ 5 Riksorganisationen: Ordföranden informerade ur PRO Informerar: 

PRO Informerar finns på vår hemsida (Om oss). 

 

Nya stadgar gäller från den 1 januari 2023. Föreningen har 

beställt ett antal stadgar som kan läsas på vårt kansli på 

Porslinsgatan 3. 

 

§ 6 Distriktet: Ordföranden informerade ur PRO Skånenytt: 

PRO Skånenytt finns på vår hemsida (Om oss). 

 

Ordföranden rapporterade från höstmötet. 

Distriktet kommer fortsätta bearbeta Region Skåne och 

Regiontrafiken för att få till ett seniorkort för hela Skåne. 
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Folksam informerade om sin PRO-försäkring. Tag kontakt 

med Folksam för att få information och eventuellt byta till 

deras PRO-försäkring. 

 

 

§ 7 Samorganisationen: Café Seniorerna den 8 december l.  13.00-14.30. 

Allan Skrobe, lärare på Musikhögskolan tar oss med på en 

resa runt om i världen där vi tittar på olika traditioner, seder 

och sånger. 

  

§ 8 Budget och verksamhetsplan Ordförande Bengt Sjöholm föredrog Verksamhetsplan 2023. 

Verksamhetsplanen gicks igenom rubriksvis. Förslaget var 

utdelat före mötet och kommer att finnas på vår hemsida (Om 

oss). 

 

Kassör Monica Lindh föredrog Budget för 2023. 

Handlingarna var utdelade före mötet och kommer att finnas 

på vår hemsida (Om oss) 

 

Mötet beslöt att godkänna Verksamhetsplan och Budget för 

2023. 

. 

§ 9 PRO Husie: 

 

Ordföranden efterlyste medlemmar till såväl 

programkommittén som till styrelsen. 

 

 Studieorganisatören och friskvårdsledaren:  

Britt-Marie Rylander informerade. 

• Nya deltagare söks till alla pågående cirklar. 

• Vill någon starta en ny cirkel så kan man kontakta 

Britt-Marie. 

• Cirkelavgifterna kommer att ses över under nästa år. 

• Prisundersökningen är genomförd och resultatet 

presenteras i början på nästa år. 

 

 Boulekommittén: Ylva Jacobsson informerade. 

• 7 lag är med i inomhusserien. 

• Som mest har de varit 31 deltagare under hösten och 

för det mesta över 20 på träffarna 

 

Webbredaktören: Jonas Jacobsson informerade. 

• Jonas redogjorde för arbetet med hemsidan och vad 

man kan finna för information där. Jonas och Kent 

sköter hemsidan tillsammans. 

• Jonas efterlyste e-postadresser från medlemmar som 

inte redan lämnat. Kan göras på hemsidan 

www.pro.se/husie 

• Facebooksida för PRO Husie finns med information 

om vår förening och kommande arrangemang. Jonas 

administrerar sidan. 

 

http://www.pro.se/husie
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Hemsidan: Vår hemsida nås på https://pro.se/husie och där 

finns mer information om vår förening. 

 

Folkets Park Vinterdröm 27/11 – 26/2 

Njut av den stämningsfulla belysningen. Från 27 november 

och ända fram till 26 februari bjuder Folkets Park in till ett 

sagolikt vinterlandskap. 

Se även evenemang.malmö.se 

 

 Nästa medlemsmöte  

Den 20 januari blir nästa medlemsmöte. 

 

§ 10 Övriga frågor: Jan Bäckman ifrågasatte hur tiderna fördelas på Träffpunkten. 

 

Svaret blev att det är politiskt beslut att kommunens 

verksamhet har företräde framför föreningarna och därför 

tilldelas vi kvällstider. Då vi ser att kommunens verksamhet 

inte pågår på eftermiddagar då vi önskar tider så kommer vi 

att ta förnyad kontakt med ledningen för kommunen. 

 

§ 11 Avslutning: Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat samt önskade medlemmarna  

God Jul och Gott Nytt År. 

 

Efter mötet blev det dragning på lotteriet. Smörgåsar 

serverades och Staffan Olander berättade om sitt liv och 

kontakterna med The Beatles och George Martin. 

Tyvärr var tekniken inte med oss så Staffans bildspel blev utan 

ljud. Staffan gjorde det bästa av situationen och höll ett 

uppskattat föredrag. 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Ronnie Olsson 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Bengt Sjöholm 

  

 


